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Protok6l Nr 15/ 2016
XV sesja Rady Miejskiej w Czlopie

z dnia 22 czenvca 2016 r.

Rozpoczgcie obrad godz. l0oo.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeni goScie wg zal4czonych do
protokolu list obecnoSci ( zal. Nr I i 2 ).

Porzadek posiedzenia:

1, Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie sesji,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjgcie porz4dku obrad,
d) przyjgcie protokolu z XIII i XIV sesji Rady Miejskiej.

2, InformacjaPrzewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdzysesyjnym.

3. Sprawozdanie z dzialalnoici Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okesie
migdzysesyjnym zwlaszcza z wykonania uchwal Rady.

4. Informacja Domu Kultury w Czlopie na temat przygotowania do obchod6w ,,Dni
Czlopy" w 2016 roku.
Informacja o przygotowaniu Gminy Czlopa do sezonu turystycznego.
Informacja z zakresu gospodarki mieszkaniowej na terenie Miasta i Gminy
Czlopa w 20 | 5r. i sprawy bie2qce.

7. Informacja stanu istniej4cego o3wietlenia ulic, plac6w i dr6g na terenie
Gminy Czlopa.

8, Interpelacje i zapytania radnych.
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budietu Miasta i Gminy Czlopa za

2015 r.
a) Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta i Gminy

Cztopa za 2015r.
b) Przedstawienie uchwaly Nr XxX.120.2.2016 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia l kwietnia 2016 r. w sprawie wydania
opinii o przedloZonyrn przez Burmistrza Czlopy sprawozdaniu z wykonania
budZetu Gminy Czlopa za20l5 rok wraz z infotmacj4 o stanie mienia.

c) Dyskusja
d) Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budzetu Miasta i Gminy Czlopa za20l5t.
l0.Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa za okres od

1 stycznia 2015r. do 31 grudnia 2015r.
a) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego wg stanu na dziei

31 grudnia 2015r.
b) Przedstawienie wniosku ( opinii ) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie

udzielenia Bumistrzowi Miasta i Gminy Czlopa absolutorium z [4ulu wykonania
budzetu za rok 2015.



c) Odcz)tanie uchwaty Nr LXIV.236.2.2016 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 1 czerwca 2016 r. w sprawie wydania opinii
o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Czlopy absolutorium z tyulu wykonania
budZetu za 2015 rok.

d) Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
i Gminy Czlopa.

l l.Podjgcie uchwal w sprawach:

11.1. zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Czlopa na 2016 rok.
71.2. regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Czlopte.
11.3, wyaZenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gming Czlopa prawa

uz)'tkowania wieczystego nieruchomoici oraz nabycia prawa wlasnoSci
posadowionych na niej budynk6w i budowli poloZonych na terenie
Miasta Czlopa.

11.4. wytfi,enia zgody na nieodplatne nabycie przez Gming Czlopa prawa
uZl4kowania wieczystego nieruchomoici poloZonych na terenie Miasta
i Gminy Czlopa.

11.5. ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa,
11,6. ustalenia zasad przyslugiwania diet oraz zwrotu koszt6w podr6zy

radnych Rady Miejskiej w Czlopie.
11.7. wyra2enia zgody na sprzedaZ prawa wlasnoSci nieruchomodci

stanowi4cej mienie komunalne Miasta i Gminy Czlopa.

l2.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
l3.Wolne wnioski i informacie.
I4.Zakoirczenie obrad sesji.

Ad,1 a, b, c, d. otwarcie sesji.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki otworzyl obrady XV sesji
tej kadencji Rady Miejskiej, serdecznie przy-wital radnych, burmistrza, skarbnika,
zaproszonych go6ci oraz wszystkich obecnych na sesji.
Na podstawie listy obecno6ci Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 15 radnych. Wszyscy obecni.
Wobec stwierdzonego quorum Rada Miejska moZe podejmowa6 prawomocne decyzje.
Porz4dek obrad XV sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materialach na sesjg
i Pan Przewodnicz4cy Rady zwraca sig z p)'taniem czy ktod z radnych chciatby
wnie6i do porz4dku obradjakieS zmiany?
Wobec braku uwag do powyzszego porzqdku obrad Pan Przewodnicz4cy Rady poddal
go pod glosowanie.
W glosowaniu udziat wziglo - 15 radnych.
Za przylgciem porz4dku obrad - 15 radnych
Przeciw - 0 radnYch



Wstrzymalo sig - 0 radnych
Porz4dek obrad XV sesji Rady Miejskiej w Czlopie zostat przylgty przez radnych
jednoglodnie bez wprou adzania zmian.
Przyjgcie protokolu z XIIIiXIV sesji Rady Miejskiej.
Protok6l z XIII sesji byl wylo2ony do wgl4du w biurze Rady w okresie
migdzysesyjnym.
W zwi4zku z poryZszym Przewodniczqcy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej
z zapylarniem czy sq uwagi do protokolu z XIII sesji Rady Miejskiej w Cztopie?
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddat pod glosowanie przyjgcie
protokolu z XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 marca 2016 roku.
W glosowaniu udzial wziglo
Za pnyjgciem
Przeciw
Wstrzymalo sig

W glosowaniu udzial wziglo
Za przyjgciem
PIzeciw
Wstrzymalo sig

- 15 radnych.
- 15 radnych.
- 0 radnych.
- 0 radnych.

- 15 radnych.
- 15 radnych
- 0 radnych
- 0 radnych.

W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla protok6l jednogtroSnie.
Nastgpnie Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej z zapytatiem czy
sq uwagi do protokolu z XIV sesji Rady Miejskiej w Czlopie.
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie przyjgcie
protokolu z XiV sesji Rady Miejskiej z dnia 24 maja 2016 roku (sesja nadmvyczalna).

W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla protok6{ jednoglodnie.
Ad.2,Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych
w okresie migdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbigniewa
Tymeckiego.
Do pou) zszej informacjinie wniesiono uwag.
Przedstawiona infomacja stanowi zal4cznik Nr 3 do niniejszego protokolu.
Ad.3.sprawozdanie z dzialalnoici Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnlm zostalo przedstawione przez Pana Zdzislawa Kmie6 Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa.
W zwiqzkt z powyzszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
zwraca sig z pllaniem czy radni maj4 pytania bqdZ uwagi do przedstawionego
sprawozdania.
Brak uwag.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik Nr 4 do niniejszego protokolu.
Ad.4. Pisemn4 informacjg na temat przygotowania do obchod6w ,,Dni Czlopy"
w 2016 roku oprasowan4 przez Pani4 Jolantq Drabilisk4 Dy'rektora Domu Kultury
Radni otrzymali w materialach na sesjq i w zwi1zkur z powyzszp Przewodniczqcy
Rady zwraca sig z pyaniem czy rudni maj4 pytania b4dZ uwagi do powyZszej
informacji?
Pani Radna Lucyna Witkowska zwract sig z pytatiem; czy jest zaplanowane czynne
zaangetlowanie mieszkairc6w gminy w organizacjg ,,Dni Czlopy"?.
Pani Jolanta Drabiriska Dyrektor Dornu Kultury odpowiadaj4c na powyzsze

pytanie wyjadnila, 2e nie zaplanowano czynnego udziatu mieszkahc6w solectw z tego
J



wzglgdu, Ze solectwa stojq przed organizacj4 doZynek, wymaga to od nich duZego
nakladu pracy. JUZ samo przygotowanie wiirc6w do2ynkowych jest dla nich duirym
wyzwaniem. Pani Dyektor za:uwaZyla, 2e "Dni Czlopy" s4 imprez4 masow4, kt6ra
naklada na organizator6w szereg obowiAzk6w i wlaSnie dlatego, 2e nie moZemy sobie
pozwolii najakikolwiek bl4d - radzimy sobie sami.

Wobec braku dalszych uwag do powy2szej informacji Pan Przewodniczqcy Rady
Miejskiej poddal jq pod glosowanre.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla powyzsz4 informacjg jednogloSnie
Niniejsza informacja stanowi zal4cznik Nr 5 do protokolu.
Ad 5. Przygotowanie Gminy Czlopa do sezonu turystycznego.
Pisemn4 informacjg o przygotowaniu Gminy Czlopa do sezonu turystycznego 2016
oraz aktualne dane o podmiotach Swiadczqcych uslugi w zakresie agroturystyki na
terenie gminy Czlopa radni otrz5.'rnali w matedalach na sesjg.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie zwr6cil sig
z zapytafien' czy radni maj4jakieS uwagi i pyania do powyzszej informacji.
W zwi4zku z powyzszym sam Pan Przewodlicz4cy zadal pl4anie czy kto3 przejechal
sig 5cie2k4 pieszo - rowerow4 Brzegiem Czlopskich Jezior ? Jednocze6nie
poinformowal, 2e osobiScie przejechal sig tA Sciezkq i musi z przykroSciq stwierdzii, ze
tak faklycznie nie ma tej ScieZki. Stan techniczny Scie2ki jest fatalny, natomiast
pierwotna inftastruktwa jest zdewastowana praktycznie calkowicie. Zad.al to pytanle
dlatego, ze w informacji jest wszystko pigknie opisane, a rzeczywisto66 jest zupelnie
lnna.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadajqc na powyzsze
wyjasnil, ze tylko w czgdci gmina jest wla6cicielem Scie2ki pieszo - lowelowej
Brzegiem Czlopskich Jezior. Najwigcej zadai spoczywa na NadleSnictwie Czlopa
w kt6rego gestii jest nadz6r nad stanem techdcznym "male.j" infrastruktury
turystycznej w tym wymiana tablic informacyjnych, naprawa lawek, zadaszef, koszy,
a takze prace porz1dkowe oraz aktualizacj a oznakowania trasy.
Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
zwr6cil uwagg, na plac zabaw przy ulicy Moniuszki w Czlopie, kt6ry jest w bardzo
zlym stanie techniczn)'n po roku uzltkowania.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na poryzsze
wyja6nil,2e mamy dwa place zabaw, tojest na Osiedlu Le6nym, gdzie byl zrobiony rok
wczedniej i tu nie mamy Zadnego problemu. Utrzymanie placu zabaw przy ul.
Moniuszki nastrgcza szereg trudnoSci. Aktualnie nakazalem zdjgcie uszkodzonej siatki
ogrodzenia. JesteSmy zmuszeni do wykonani tu szeregu napraw. Mamy wytypowanych
sprawc6w uszkodzefi, osobiscie przeprowadzilem rozmowy z rodzicami, ale to nie
przl.nioslo rezultatu. wszystko co koniecme zostanie naprawione'
Pani Radna Lucyna Witkowska zwraca sig z pltaniem w czyjej gestii jest usuwanie
drzew na rzece Cieszynce?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c naporyzsze
wyjadnil, ze za to jest odpowiedzialny wla5ciciel w6d czyli Marszalek Wojew6dztwa
Zachodniopomorskiego.



Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie w uzupelnieniu
poinformowal, ze tych drzew jest coraz wigcej zwlaszcza w g6mym odcinku naszej
rzeki Cieszynki, kt6ra zostalajuz niejako rezerwatem. W ostatnim roku przybylo blisko
100 drzew Ieaqcych wzdlu? co powoduje, 2e la rzeczka nie nadaje sigjuz, aby plynqi
po niej nawet malq l6dk4.
Pan Radny Lech M4dry poprosil o wsp6lprac9 z Nadle6nictwem. Zdaniem radnego
w naszych warunkach jest to konieczne, jesteSmy bowiem w znacmym stopniu
uzaleinieni od las6w.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na poryZsze
wyja6nil, ze o stagnacji w kontaktach mo2na bylo m6wii w zesztym roku. Obecnie
Gmina zawarla porozumienie z Nadlesnictwem dolyczqce budowy mostu w Bukowie.
R6wnie2 Gmina Czlopa dolo2y czgdi Srodk6w finansowych, zatem te powielane
informacje o braku wsp6lpracy nie s4 prawd4.
Wobec braku dalszych uwag do powy2szej informacji Pan Przewodniczqcy Rady
Miejskiej poddal j4 pod glosowarue.
W wyniku glosowania Rada Miej ska przyjgla powyZsz7 infotmacj 9 j ednogloSnie
Przedstawiona informacja stanowi zalqcziik Nr 6 do niniejszego protokolu.
Ad 6. Informacjg z zaksesu gospodarki mieszkaniowej na terenie Miasta i Gminy
Czlopa w 2015r. oraz informacjg w sprawach bieZ1cych radni oftzymalr
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym Przewodnicz4cy zwraca sig
zpStaniem czy radni maj4 pyania b4dZ uwagi do powyzszej informacj i.
Wobec braku uwag do powyZszej infomacji Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej
poddal jq pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla powy2szq informacj g jednogloSnie
Przedstawiona informacja stanowi zalqcznik Nr 7 do niniejszego protokolu.
Ad,7.Pisemn4 informacjg dotycz4c4 oceny stanu istniej4cego oiwietlenia ulic, plac6w
i dr6g na terenie Gminy Czlopa radni otrzymali w materialach na sesjg.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil sig z zapltaniem
czy radni majq jakieS uwagi i plania do powyzszej informacji.
Pani Radna Lucyna Witkowska zwraca sig z pytaniem w kt6rym miejscu bgdzie
oSwietlenie w Mielgcinie?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa ustosunkowal sig do tego
pytania wskazuj4c miejsca planowanej lokalizacji oSwietlenia w Mielgcinie.
Wobec braku dalszych p)'taf do powyZszej informacji Pan Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej poddal jE pod glosowanie.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla poury2szq informacj g jednoglo5nie
Przedstawiona infotmacja stanowi zal4cznik Nr 8 do niniejszego protokolu.

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych.
-Pani Radna Joanna Jastrzgbowska poinformowala, i2 otrzymala odpowiedZ na
zadane p)'tanie. Jednak wyja6nienia wymaga tredi odpowiedzi Zatzqdu Dr6g
Wojew6dzkich stwierdzaj4ca, 2e nie zamierzajq malowai wigcej przej6i dla pieszych
na ul. Kolejowej, a tymczasem obecnie tam nie ma Zadnych pas6w.



Ad 9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budietu Miasta i Gminy Czlopa za
2015 r.
Przechodz4c do kolejnego pkt. porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan
Zbigniew Tymecki udzielil glosu Panu Burmistrzowi Zdzislawowi Kmiei, kt6ry
przedstawil sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budZetu Miasta
iGminyCzlopa za2015 r.,kt6re radni otrzymali w materialach przedsesyjnych.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki odc4tal uchwalg
Nr XXX.120.2.2016 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Szczecinie z dnia 1 kwietnia 20'16 r. w sprawie wydania opinii o przedloZonym
przez Buntislrza Czlopy sprawozdaniu z wykonania budZetu Gminy Czlopa za 2015
rok wraz z in lormacjq o stanie mienia
- opinia pozytywna.
Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie
otworzyl dyskusjE na temat powyzszego sprawozdania.
Radni nie wnie6li 2adnych uwag do sprawozdania, wobec powy2szego
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie dyskusjg zamkn4l.
Przedstawione sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr 9 do niniejszego protokolu.
W zwi4zku z powyZszym Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wmz ze sprawozdaniem
z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Czlopa za 2015 r. i poddal go pod glosowanie.
Ustawowy sklad rady wynosi 15 os6b.
W glosowaniu jawnl.rn udzral wzrglo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych
Przeciw - 0 radnych
Wstrzymalo sig - 0 radnych
Wobec powyZszego uchwala Nr XY I 113 12016 zostala podj gta j ednoglodnie i stanowi
zal4cznik Nr l0 do niniejszego protokolu.

Ad.l0.Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Czlopt za okres od
1 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2015r.
W tym miejscu Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki udzielil glosu Burmistrzowi Miasta
i Gminy Czlopa Panu Zdzislawowi Kmiei, kt6ry przedstawil informacjg
o stanie mienia komunalnego wg stanu na dzieh3l grudnia 2015 r.
Radni otrzymali powyzsz4 informacjg wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu
Miasta i Gminy Czlopa za rok 2015 ( zat4cznrk Nr 2 do Zarzqdzen;La
Nr 18/2016 Burmistza Miasta i Gminy Czlopa z dnia 17 matca 2016).
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki udzielil glosu
Przewodnicz4cemu Komisji Rewizyjnej Panu Cezaremu Pluta, kt6ry przedstawil
opinig Komisji Rewizyjnej i odczytal wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Czlopie w sprawie uclzielenia Bumistrzowi Miasla i Gminy Czlopa absolutorium
z tltulu wykonania budZetu za rok 2015 - opinia pozyt''wna.
Nastgpnie Przewodnicz4cy odczltatr uchwalg Nr LXIV.236 2 2016 Skladu
Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia I czerwca 2016 t'

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Cziopy absolutorium z tltutru wykonania bud2etu

za 2015 rok.



Maj4c powyZsze na uwadze Przewoddcz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
przedstawil projekt uchwaty w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
i Gminy Czlopa.
Ustawowy sklad rady wynosi 15 os6b.
W glosowaniu j awnym udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych
Przeciw - 0 radnych
Wstrzlrnalo sig - 0 radnych
Wobec powy2szego uchwala Nr XY 111,412016 zostala podjqta jednoglo6nie i stanowi
zal4cznik Nr 11 do niniejszego protokolu.
Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa, Pan Zdzislaw Kmief podzigkowal za udzielenie
absolutorium.

Ad.11. Podjgcie uchwal w sprawach:
11.1. Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy Czlopa na 2016 rok.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z poryzszym zwraca sig z pltaniem czy radni
majq ps4aniab4dl uwagi do w/w projektu uchwaly?
Wobec braku pytan i uwag do przedloZonego projektu uchwaly Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziElo 15 radnych.

Uchwala Nr XY111512016 zostala
Nr 12 do niniejszego protokolu.

podjgta jednogloinie i stanowi zalqcznik

Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

11.2. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Par.a Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy regulaminu kozystarua ze

Stadionu Miejskiego w CzloPie.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly radni otrzyrnali w materialach na sesjq i w zwiqzku

z poryzszq zwraca sig z pltaniern czy tadni majq pltania b4dZ uwagi do w/w
projektu uchwaly?
Wobec braku pytair i uwag do przedlozonego projektu uchwaly Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

Uchwala Nr XY I 11612016 zostala podjgta jednoglo3nie i stanowi zat4cmtk

Nr 13 do niniejszego Protokolu.
11.3. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony pruez Pana Zbigniewa Tymeckiego

trzewodnici4iego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy *yraZenia zgody na nieodplatne

nabycie przez Gming Czlopa prawa uzltkowania wieczystego nieruchomo6ci omz



nabycia prawa wlasnoSci posadowionych na niej budynk6w i budowli potroZonych na
terenie Miasta Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjq i w zwi4zku z powyZszym zwmca sig z p)taniem czy radni
maj4 pytania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly?
W zwipku z powyZszym sam Pan Przewodnrcz4cy zadal py1,ani.e czy Gmina Czlopa
przejmuje grunty PKP wraz z istniej4cq inftastruktur4, to jest wiaduktami i mostami?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinfbrmowal, 2e Polskie
Koleje Pafstwowe Sp6lka Akcyjna w Warszawie wyst?pity do Gminy Czlopa
z wnioskiem o nieodplatne przqgcie przez Gming Czlopa prawa uZltkowania
wieczystego grunt6w czgdi zlikwidowanej linii kolejowej Walcz - Krzyz wraz
z prawem wlasno6ci majdujqcych sig na przekazl'wanych dzialkach obiekt6w
i budowli.
I. Pierwszy zaproponowany przez PKP etap to pzekazanie dzialki nr 20413 o pow.
0,2776 ha poloZonej przy ul. Kolejowej w Czlopie, obrgb 0105 Czlopa wraz
z posadowionymi na niej obiektami, m.in. budynkiem dwotca wraz czgSci4 mieszkalnq
o 2 lokalach mieszkalnych. Zadltircnie na dzieri 01.06.2016 r. z tytulu zalegloSci
czl.nszowych wynosilo 545,94 zl. Wartoji przejmowanej nieruchomo(ci wynosi
180 549,00 zl.

II. Drugim etapem bgdzie przejgcie prawa uzy'tkowania wieczystego grunt6w wmz
z prawem wlasno5ci znajduj4cych sig zabudowari t.j.; mury oporcwe, wiadukty,
pzepusty, rampa, kladka dla pieszych, utwardzone nawierzchde z plJ't betonowych
i drzewostan o lqcznej powierzchd 54,4459 ha Wartofd przejmowanych
nieruchomoSci wynosi ok. I 500 000,00 zl.

IIL Trzecim etapem bgdzie przejgcie prawa uzltkowania wieczystego grunt6w wraz
z prawem wlasno6ci znajduj4cych si9 zabudowari nieruchomo6ci, kt6re PKP musi
przed przekazaniem geodezyjnie podzielii:

Obrgb 0088 Mielgcin Nr dzialki 289 powierzchnia 2,0900

Dzialka do przekazania w p6Zniejszym teminie z uwagi na potrzebg wydzielenia
czQdci gruntu, kt6ra faktycznie stanowi drogg powiatow4 i przekazanie dla powiatu.

Obrgb 0106 Czlopa Nr dzialki I powierzchnia 5'3171

Dzialka do przekazanta w p6lniejszym terminie z uwagi na potrzebg wydzielenia
czqsci gruntu, kt6ra faktycznie stanowi fragment rzeki Cieszynki.( nieuf'tki woda

plynqca).

Obrgb 0105 Czlopa 105 Nr dzialki 39 powierzchnia 1,2421

Dzialka do przekazatia w p6Zniejszym teminie z uwagi na potrzebg wydzielenia

czgdci gruntu, kt6ra faktycznie fragment zeki Cieszynki'



IV. Koszty stanowi4ce roczn4 oplatg za uzytkowanie wieczyste gruntu uzaleznione
bgdq od przyjgtych warto6ci grunt6w, wynoszq ok. lo% i stanowii mog4 w roku 2017
koszt dla Gminy Czlopa ok. 20 tysigcy zlotych.

V. Koszty akt6w notarialnych czgSci I i II, kt6re ma ponie5i Gmina Czlopa to ok.
7 tysigcy zlotych (czekamy na oferty jeszcze z dw6ch kancelarii notarialnych.
Nastgpnie Pan Burmistrz poinformowal o przejgciu przez Gming wie2y
telekomunikacyjnej w Bukowie wraz z wielolehriq umowq.
Podpisanie akt6w notarialnych odbgdzie sig w jednym terminie po d.ecyzji zarz4du
w sprawie przejgcia grunt6w.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej pyta, czy zostala zrobiona
jakaS wycena przej mowanego majqtku?
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowatr, 2e 1,5 m1n.
i 180 tysigcy za budynek.
Pan Radny Zbyszek Slusarski stwierdzil, 2e przyjgcie uchwaly otwiera niejako drogg
do &ialania w t)'m kierunku. Przejmujemy prawo uzltkowania wieczystego, st4d
musimy ponosii ciezary ztym zwiqzane. Radny p)tajak to bgdzie wygl4dalo?
Pan adwokat Patryk Michalik poinformowal, Ze w tej chwili Koleje Paristwowe s4
uZytkownikiem wieczystym tych grunt6w. Wlaicicielem jest Skarb Panstwa. jednak
Koleje nie plac4 oplaty z t1tulu uZltkowania wieczystego gdyz jest to teren
przeznaczony na cele publiczne i gmina po przejgciu, z uwag.i na ten stan, tez nie
bgdzie ponosid oplat za uzltkowanie wieczyste. Gmina bgdzie mogla zlozyt wniosek
do Wojewody o przeksztalcenie prawa u2l4kowania wieczystego w prawo wlasnodci.
Oczywi6cie w6wczas wskazai bgdzie trzeba na cel publiczny tych nieruchomodci,
z kt6rych mialaby powstai Scie2ka pieszo-rowerowa. Pan Michalik stwierdzil, 2e
uchwaly dopiero otwieraj4 t9 drogg. Uzgodnienia wymagaj4 trefci um6w zar6wno z
PKP, jak i podjgcie rozm6w z Wojewod4, aby miei pewno66, ze nastgpstwo zdarzeri
zwi4zanych z przejgciem nieruchomoSci odbgdzie sig SciSle wedlug ustalonego
scenariusza i z korzySci4 dla Gminy Czlopa.
Pan Radny Zbyszek Slusarski poinformowal, ze zaglos;'ie za ptzyjgciem tei
uchwaly, ale prosi aby Burmistrz na kaZdej sesji informowal jaki jest stan prac nad
przejmowanymi gruntami, aby Rada Miejska miala peln4 wiedzq na ten temat.-Parr 

Radny Lech Zask6rski przychylil sig do stwierdzenia Radnego Slusarskiego
pytaj4c jednoczeSnie gdzie majduje sig okolo 7 hektar6w w obrqbie 0'103 Dzwonowo?
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej podsumowuj4c stwierdzil,
2e podzial administracyjny i geodezyjny r62ni4 sig migdzy sobq.
Wobec braku dalszych pytan i uwag do przedlozonego projektu uchwaly
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowarue.
W glosowaniu udzial wziglo 15 ladnych
Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr XYllI7l2016 zostala
Nr 14 do niniejszego protokolu.

podjgta jednogloinie i stanowi zal4cznrk



11.3. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dolyczy vryru2enia zgody na nieodplatne
nabycie przez Gminq Czlopa prawa uzy'tkowania wieczystego nieruchomo6ci
poloZonych na terenie Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjq i w zwi4zk]'] z poryZszym zwraca sig z pltaniem czy radni
maj4 pl4aniab1d1 twagi do w/w projeklu uchwaly?
Wobec braku pltari i uwag do przedto2onego projektu uchwaly Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych.
P eciw
Wstrzymal sig - 0 radnych.
Uchwala Nr XV/118/2016 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zalqcmik
Nr 15 do niniejszego protokolu.
11.4. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony pruez Par'a Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy ustalenia wynagrodzenia dla
Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z povtyzszym zu'raca sig z pytariem czy rudnt
majq p)'tania bqdz uwagi do w/w projektu uchwaty?
Pan Radny Lech Mqdry zabieraj4c glos, poinformowal,2e najpierw otrzymal projekt
tchwaly z kwotq 12.100,00 ztotych, a nastgpnie otrzymal projekt uchwaly z kwotq
10150,00 ztotych. W zwi4zku z powylszym plta, kt6ry projekt jest wladciwy i prosi
o wyjafnienie.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej u{a6niaj4c stwierdzil, ze
dokumenty przygotowuje Przewodniczqcy Rady. W trakcie przygotowywania
material6w zmieniono projekt uchwaly w stosunku do tego, kt6ry podpisal
Przewodnicz4cy. Jego zdaniem wyczerpuje to znamiona konkretnych przepis6w
kodeksu kamego, ale nie bgdzie z tego wyci1gal takich konsekwencji. Na komisjach
zostalo wszystko wyj adnione.

Wobec braku innych pyari i uwag do pzedlozonego projektu uchwaly Pan Zbigniew
Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie przedstawil raz jeszcze
propozycje wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa i poddal je pod
glosowanie, kt6re przedstawiaj4 sig nastqpujeco:

gl.Ustala siE miesigczne wynagrodzenie dla Pana Zdzislawa Kmied - Burmistrza Miasta

i Gminy Czlopa w nastqpuj4cej wysokoici:

- 0 radnych.

l) wynagrodzenie zasadnicze
2) dodatek funkcyjny
3)dodatek spe€jalny 30Yo l4cznej

funkcyjnego
4) dodatek staiowy 20yo wynagrodzenia zasadniczego

Og6lemt

- 5 900,00 zl.
- I 000,00 zl.

kwory wynagrodzenia zasadniczego i dodatku
- 2 070,00 zl.
- 1 180.00 zl.
10 150,00 zl.
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$2 Wykonanie uchwaly powierza sig Przewodricz4cemu Rady Miej skiej w Czlopie.
g3 Traci moc uchwala Nr IIIl18l20l4 Rady Miejskiej w Czlopie z dnia 30 $udnia 2014 r.
u' sprawie ustalenia wynagodzenia dla Bumishza Miasta i Gminy Czlopa.
g4 Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjEcia z moc4 obowiqzujqcE od 1 czerwca 2016 r.

W glosowaniu udziatr wziglo 15 radnych.
Za podjgciem - 15 radnych.
Przeciw - 0 radnych.
Wstrzymal sig - 0 radnych.
Uchwala Nr XY/11912016 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi za\4cznik
Nr 16 do niniejszego protokolu.
11.5, Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy ustalenia zasad przyslugiwania
diet oraz zwrolu koszt6w podr6zy radnych Rady Miejskiej w Czlopie
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z po\\ryzszym zwraca sig z pltaniem czy radni
majq pl,tania b4dZ uwagi do w/w projektu uchwaly?
Wobec braku pyari i uwag do przedloZonego projektu uchwaly Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie, kt6ry przedstawia sig nastgpuj4co:

Ustala sig zryczaltowan4 miesigczn4 dietg dla radnych Rady Miejskiej w Czlopie za udzial
w pracach Rady ijej Komisjach w wysoko5ci :
1) dla radnego pehiqcego funkcjg Przewodnicz4cego Rady - 1 300,00 zl;
2) dla radnego pelni4cego funkcjg Wiceprzewodnicz4cego Rady 650,00 zl:
3) dla radnego pelniqcego fi.rnlcjg Przewodnicz4cego Komisji stalej -100,00 zl:
4) dla pozostalych radnych

W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

600,00 zl.

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

12 radnych.
2 ndnych.
1 radnych.

Uchwala Nr Xy/120120I6 zostala podjgta wigkszo6ci4 glos6w i stanowi zal4cznlk
Nr 17 do niniejszego protokolu.
11.6. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie dotyczy wyrazenia zgody na sptzedaz
prawa wlasnosci nieruchomoici starowiqcej mienie komunalne Miasta i Gminy
Czlopa.
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem radni otrzymali
w materialach na sesjg i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pytaniem czy radnr
maj4 p)'tania bqd2 uwagi do w/w projektu uchwaly?

Pan Ztlzislaw Kmief Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowal, Ze uwagi na

zainteresowanie nabyciem dzialki grLntu o numerze geodezyjnym 20912 i powierzchni

0,2505 ha poloZon4 w rejonie ulicy Zwycigstwa Wojska Polskiego w Czlopie, obrgb

geodezyjny 0105 Cz\opa, Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa zlecil jej wyceng, kt6rej

wafio6i przekoczyla kwotg 20 000,00 zl. Zgodnie z uchwal4 ostatecznq decyzjg o jej

zbyciu podejmuje Rada Miejska w formie uchwaly, wobec czego podjgcie niniejszE



uchwaly jest zasadre. Z przedmiotow4 dzialk1 zwiepane s4 plany inwestycyjne
polegaj?ce na budowie myjni. Dzialka ma zapewniony dojazd.
Wobec braku pltari i uwag do przedloZonego projektu uchwaly Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie poddatr go pod giosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymal sig -

15 radnych.
0 radnych.
0 radnych.

Uchwala Nr XV/12112016 zostala podjgta jednoglo6nie i stanowi zal1cznik
Nr 18 do niniejszego protokolu.
Ad l2.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania mdnych.
- nie udzielano
Adl3.Wolne wnioski i informacje.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zwraca sig z wnioskiem o podjgcie
zdecydowanych dzialan w sprawie ulchomienia jakiej6 formy komunikacj i z Cztopy
do Walcza. Busy je2d24 do Tuczna, nawet do Mielgcina, a z Czlopy wieczorem dostad

-. sig do Walcza, albo wr6cii nie spos6b. Niekt6rzy maj4 wizyty u lekarza. Nie wszyscy
przecie2 dysponuj4 jakim6 wlasnym pojazdem. Mo2e wyst4pimy do Pana Lasockiego
w tej spmwie. Uczniowie wybieraj? gl6wnie szkoly w Trzciance ze wzglgdu na
dojazdy.
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa odpowiadaj4c na powyzsze
poinformowal,2e w miesiqcu marcu zwr6cil sig do niego Pan Lasocki z ptaaf,iem, czy
bgdzie m6gl korzysta6 z przystank6w na terenie Gminy Czlopa. Wyrazili5my zgodg tak
jak wszystkim innym podmiotom. Z tej rozmowy wlmikalo, ze chce wej56 na ten rynek.
Pan Burmistrz byl przekonany, ze nastqpi to wcze!;niej. Zauwu\lr6wnre2, 2e rriodziez
wybiera Trzciankg poniewaz tam jest lepiej traktowana ni2 w szkolach waleckich.
Pan Bumistrz stwierdzil, 2e bgdzie jeszcze w tej sprawie rozmawial z Panem
Lasockim. ZauwaLyl jednoczednie, ze aby jakikolwiek przewoZnik pojawil sig na
naszym terenie, musi sig to jemu oplaca6. Gmina interweniowala w PKS-ie w sprawie
kurs6w w dzieii targowy i tak nie bytro chgtnych. Transpofi musi byi oplacalny.

.-. Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinfomowal, 2e
rozmawial z Panem Lasockim, kt6ry poinformowal go, 2e caly czas arralin\e
mozliwosi podjgcia dzialalno5ci na naszym tercnie- Zatwu2yl, 2e wczeSniej istnialo
wigcej firm przewozowych, ale transport byl dotowany przez Maxszalka. Teraz doplaca
si9 tylko do bilet6w miesigcznych.
Pan Radny C€zary Pluta odnosz4c sig do dowoz6w uczni6w do szk6l Srednich
stwierdzil, ze nalezy rozmawia6 rowniez z radnymi powiatowymi, kt6rym winno
zabzee na funlcjonowaniu szk6l Srednich. Byi moZe Pan Starosta m6g1by w tej
sprawie coS pom6c. Wsp6lnie zawsze mozna wigcej osiEgn4i
Pan Marek Matela Kierownik Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
i jednoczesnie Radny Powiatu poinfomowal, Ze wykorzysta te dane dotyczqce
wyboru szk6l Srednich z terenu Gminy Cztopa podczas prac w Radzie Powiatu'
Przyznal r6wnie2, 2e dotychczas nie analizowal tego problemu poniewaz zostal
wyblany z innego okggu. Stwierdzil natomiast, 2e przedstawione dane sq bardzo
niekorzystne dla Powiatu Waleckiego. Radny zobowi4zal sig pochylii nad tym

T2



problemem. Poinforrnowal r6wniez o planach remont6w dr6g powiatowych w
kontekicie tych przebiegaj4cysh przez Gming Czlopa, stwierdzaj?c,2e powiat nie
dysponuje realnymi drodkami aby poprawii stan techriczny dr6g. Jedynym
rozwiqzaniem na dzisiaj jest partycypacja w kosztach przez gminy i to w stosunku 50
na 50yo, co prakg'cznie czyni to rozwi?&anie nierealnym. Stwierdzil, Ze jego zdaniem
Gmina Czlopajest traktowana przez powiat trochg po macoszemu. Podal tutaj przyklad
uchwaly przyjgtej przez powiat, a dotycz4cq mo2liwo6ci poruszania sig lodziami
motorowymi do 90 km na niekt6rych akwenach powiatu w miesi4cach od czerwca do
wrze6nia. Zadne jezioro z terenu Gminy Czlopa nie znalazlo si9 na tej liScie.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej dol4czyl sig do
wypowiedzi Pana Marka Mateli stwierdzaj4c, 2e droga przez Wolowe Lasy jest bardzo
niebezpieczna dla jej uzytkownik6w drogi.
Pan Radny Lech Zask6rski zwraca sig z sugestiq do Pana Burmistrza, aby
porozumial sig z Panem Goliriskim, albo z Panem Remiszewskim odnoSnie co najmniej
czterokrotnego r6wnania drogi na odcinku Golin - Jelenie, to jest dwa razy w okresie
wiosennym i dwa nzy w okresie jesiennym. Ta droga szczeg6lnie w okresie
wiosennym i jesiennym jest w najgorszym stanie technicznym, a przeciez jest tam
bardzo wielu uzltkownik6w. Uwaza, ze naleZaloby podpisai z konkretnym
podmiotem roczn4 umowg, w kt6rej okeililoby sig precyzyjnie zakres tych prac,
przekazuj4c jednocze6nie uprawnienie do decydowania o najwladciwszyn terminie ich
wykonania.
Zwr6cil sig r6wnieL z p)'taniem do Pani Dyrektor Domu Kultury - Pani Jolanty
Drabiriskiej - na jakim etapie jest postgp prac dotyczqcych przyl4czenia wody do
Swietlicy w Zalomie?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzii, 2e gdyby pani
Bialobrzeska sig sp6mila to przyt4cze byloby wykonane, niestety przyjechala
i pracownicy ZGK nie mogli pracy dokoticzy6. Bumistrz poinformowal r6wnie2, 2e
Gmina Czlopa wystqpila do Las6w Panstwowych o mo2liwoSi korzystania z dr6g
lesnych w kierunku Tuczna. Lasy wyazily zgodg, teraz czekamy na odpowiednie
oznaczenie tych dr6g.
Pani Dyrektor Jolanta Drabiiska stwierdzila, 2e przyl4cze zostanie wykonane jeSli
nie w ten to w altematywny spos6b.
Pani Radna Lucyna Witkowsk^ zwr6ci+a siQ z pttaniem, czy ktod z radnych wie jaka
jest s)'tuacja formalna z doprowadzeniem wody w miejscowodci Ttzcinno? Radna
poinformowala, 2e mieszkaricy wykupili mieszkania wraz z czgScr7 hydrofomi
doprowadzaj4cej wodg do mieszkari. Do tej pory mieszkaricy radzili sobie jakoS
z naprawami posilkuj4c sig funduszem sotreckim. Teraz stan techniczny tego ujgcia jest

tak zly, 2e woda z kranu praktycznie nie nadaje sig do picia. Mieszkaricy najchgtniej
zlze$lby sig gruntu i urzqdzefi doprowadzajqcych wodg. Tym bardziej, 2e do wymiany
jest r6wniez instalacja elektryczna.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej podkre6lil' 2e gmina ma
obowi4zek dostarczyi wodg i dlatego zwr6cil sig do Pana Burmistrza, aby przyjtzal sig
temu problemowi.
Pan Zdzislaw Krnied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa stwierdzil, ze mieszkaricy s4
teraz zakladnlkami wlasnych decyzji. Przez te wszystkie lata powinni ponosi6 naklady

na poprawq stanu techdcznego tych urz}dzeh. Nie ma moZliwosci Wzekazania tego.



Hydrofomia znajduje sig w prywatnej piwnicy i to jest problem. Je(li my teraz
bgdziemy interweniowai to za chwilg zgloszy siE do nas mieszkaicy Dluska, czy
Drzonowa w sprawie prywatnych szamb. Dlatego do rozwiqzywania tego typu
problem6w powinniSmy podchodzii bardzo ostroZnie.
Pan Radny Marian Storman zwr6cil uwagg na grunt le2qcy migdzy parkingiem
"Jedynki", a rzek4. Do kogo on nalezy. Jest strasznie zadedbany.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil uwagg na
pojemniki na Smieci zlokalizowane wzdlu2 drogi krajowej. Szczeg6lnie pod koniec
tygodnia s4 pelne, jest to fatalnq wizlt6wkq miasta. Czasami przez dwa, trzy tygodnie
potrafi ty byi nieopr62niaae.
Pani Radna Lucyna Witkowska zwr6cila uwagQ na fakt, Ze nie we wszystkich
autobusach wo24cych dzieci ze szkoly s4 opiekr.urowie. Zdaniem radnej naleZaloby to
zmienii.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil uwagg, 2e
w niekt6rych gminach wszystkie przewozy dzieci, to przewozy zamknigte i w6wczas
jest to bezpieczne. Pfanie tylko, czy gming Czlopa stai na organizacjg takich
przewoz6w,
Pani Radna Lucyna Witkowska zwr6cila sig z p)taniem kto odpowiada za znaki
drogowe przy drogach gminnych?
Pani Radny Lech M4dry zabienjqc glos podzigkowal za uruchomienie fonatnn na
Placu Zwycigstwa, a nastgpnie radny wr6cil do prodby posadowienia dw6ch lawek przy
drodze krajowej, a takze jednej w rejonie ul. Akacjowej.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej p1ta, kiedy bgdzie
remontowana ul, Kolejowa?
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska poinformowala, ze na29 czerwca, to jest w Srodg
zaplanowala spotkanie rz,dnych z mieszkafrcami. Spotkanie odbgdzie sig o godzinie
17.00 w Domu Kultury. Radna zw6cila uwagg na fakt, 2e te spotkania sq bardzo
waZne. W zwiqzku z powyZszym radna zaprosila wszystkich radnych i Pana Bumistrza
na to spotkanie.
Pan Radny Cezary Pluta poprosil o infomacje od Pana Burmistrza na temat dalszych
los6w budynku po szkole w Wolowych Lasach?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burmistrz Miasta i Gminy Czlopa poinfomowal,2e dokonano
wyceny inwentaryzacji obiektu. Teraz nale2y posprz4tai obiekt i przygotowai do
sprzedaz]. co pou inno nastqpii jesieniq.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zwr6cil uwagg, 2e dobrze
byloby, aby ra sprzedrz. nast4pila przed zim4. jednocze3nie zwr6cil sig z p1'taniem
dlaczego na ul. Polnej na tej porz4dkowanej dzialce nie usunigto pozostalo3ci po
drzewach?
Pan Zdzislaw Kmie6 Burrnistrz Miasta i Gminy Czlopa poinformowal, ze prace
bgd4 dokoriczone.
Pan Marek Matela Kierownik Polsko- Niemieckiego Centrum Kultury i Sportu
i jednocze6nie Radny Powiatu zaprosil wszystkich radnych na imprezg
tozpoczlnaj4cq wakacje w pi4tek i sobote na plztly przy jeziorze Trzebin. Bgd4 r62ne
atrakcje dla mlodziezy i doroslych.

I4



Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w swoim imieniu poprosil
o udzial w tej imprezie. Poinformowat, Le najblldszr sesja odbgdzie si9 we wrzeSniu,
Zyczqc wszystkim dobrego wypoczyr.rku w czasie wakacji.

Ad.l4.Zakoriczenie obrad sesji.

W zwi4zkl z uyczerpantem porz4dku dziennego posiedzenia Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie Pan Zbignieq Tymecki zamknql obrady.
Zakofrczenie obraA eodz.IZ3s

Protokol

Elzbre
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